



Styrelsemötesprotokoll 2015-08-25

| | | |
|-------------|-------------------|--|
| Närvaro: | Viktor Attoff | Ordförande |
| | Elise Eborn | Propagandamästare, tillika sekreterare |
| | Amelia Andersson | Studierådsordförande |
| | Anna Lissborg | Källarmästare |
| | Martin Johansson | Sexmästare |
| | Lisa Claesson | Cafémästare |
| | Marcus Liljenberg | Näringslivsansvarig |
| | Sara Lindgren | Programmästare |
| | Shogun EdoRAM | Överphös |
| | Ludvig Eriksson | Skattmästare |
| Adjungerade | Carolina Koronen | Vice Kårordförande |
| | Nick Persson | |

- §1 OFMÖ Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet öppnat kl 13:11
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt**
att adjungera Nick Persson.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**
att godkänna dagordningen.
- §5 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll S18.
- §6 Information från kåren Carolina berättade att pedellen påminner om att Lophtet är snyggt och att det gärna ska hållas så, därför råder det numera tejp-förbud. Hon berättade även att det är extra öppettider i kårexpeditionen från kl 8 till kl 16, att KFS har öppnat och att phaddergrupper har inbokade tider i veckan men att andra studenter såklart också kan köpa böcker. LUS söker studentrepresentanter och mer går att läsa i Kårnytt. Hon sade även att styrelsen och studierådet bör ha fått ett mail om SOUP:en, som ska kommenteras senast den 10 september. Nästa fullmäktigemöte är den 15 september.
- Ludvig sade att det har varit dåligt med referenser på fakturorna från kåren.
- Shogun frågade ifall det blir någon Pub Proud under nollningen.
- Carolina svarade att Pub Proud kommer vara med på Kårestivalen eller Tältnöjena innan INGvasion, men att hon kan kolla upp när nästa pub är.



- §7 Information PLD && PLC Amelia berättade att det inte varit några möten än, men att det är studierådsmöte imorgon, och att det är bra att bli kursombud.
- §8 Information Staben Shogun berättade att nollningen har börjat och att det går bra. Han sade även att det blivit många Ouveraller sålda och att staben längtar efter att få iklä sig stabsrollen.
- §9 Frågetecken angående Sektionssafarit Viktor frågade om alla har koll på sina stationer inför sektions-safarit.
Elise undrade hur datorerna skulle vara magiskt olåsta.
Shogun svarade att annars får det bli ritat på papper istället. Han sade även att det är 10 stycken stationer som ska ta en kvart var, vilket blir totalt 2,5 timmar och att man gärna får berätta kort om sitt mästeri också. Han redogjorde även för vad nollan gör resten av veckan.

Sara undrade om det är några speciella sittningar styrelsen ska gå på.
Ludvig svarade att bara nollegasquen går på representationsbudgeten.

Viktor föreslog att styrelsen bör säga hej till nollan någon gång på en föreläsning.
- | Ansvarig: | Beslut: | Beslutat: | Rapporteras: |
|----------------|-------------------|-----------|--------------|
| Sara | Ouveraller | S13 | S32 |
| Anna/Styrelsen | Möblering av iDét | S18 | S22 |
- §10 Beslutsuppföljning
- §11 Utskottsrapporter Inga utskottsrapporter fanns.
- §12 Ekonomisk status Ludvig informerade om att han och Martin hämtat växel på banken idag.
- §13 Val av funktionärer
- Cafémästeriet**
Entlediga funktionär Elin Nilsson (ita09eni)
- Källarmästeriet**
Vice Källarmästare Martin Bergman (dat14mb1)
Vice Källarmästare Jashar Vahid (stv11jva)
- Sexmästeriet**
Sångförman David Larsson (lak03dbo)
- §14 Övrigt Viktor berättade att det är L.I.G.G. imorgon, och att phaddergrupperna ska rankas efter hur många rätt de får, samt frågade hur man bäst anpassar styrelsens station för många deltagare.

Styrelsen diskuterar L.I.G.G.-stationen.
- §15 Meddelanden Anna påminde styrelsen att kolla så att de har access till allt de ska.



§16 OFMA

Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet avslutat kl 14.04.

Vid protokollet

Justeras

Elise Eborn
Propagandamästare, tillika sekreterare

Viktor Attoff
Ordförande